
Zápis z tretieho zasadania Kolejnej Rady kolejí Otava a UK časti koleje Vltava 

 

Dňa 16.2.2015 sa udialo tretie zasadanie Kolejnej Rady kolejí Otava a UK časti koleje Vltavy.  

Na schôdzi boli prítomní Filip Bako, Jakub Halász, Ivan Kalabis a Eva Vaculíková. 

 

1. Na schôdzi sa Eva Vaculíková vzdala predsedníckeho postu z dôvodu nedostatku času pre 

plnenie povinností predsedu. Kolejná rada zvolila jednohlasne Ivana Kalabisa za predsedu. 

2. Ďalej sa KR jednohlasne zhodla na tom, že chce, aby sa zmenili pravidlá spravovania futbálku. 

Súhlasí s tým, že je vhodné zaviesť futbálek za 10 czk/hod bez predchodzej registrácie v 

ubytovacej kancelárii. 

3. KR vyjadruje aj súhlas s tým, že napíše kolejný mail, v ktorom vyjadrí skutočnosť, že jej 

oficiálna stránka je Kolej Otava –  oficiálna stránka, aby mohla efektívnejšie šíriť informácie o 

kolejných aktivitách. 

4. KR pojednávala aj o potrebe spravovania kolejnej televízie Vlota, s tým že sa zhodla, že bude 

hľadať nového dobrovoľníka na správu tejto kolejnej televízie. 

5. KR rovnako jednohlasne podporuje aktualizáciu webových stránok kolejí Jižního Města a 

udeluje Ivanovi Kalabisovi administrátorské práva. 

6. KR sa ďalej uzniesla natom, že tlačiareň spolu s nástenkou bude mať na starosti Ivan Kalabis, 

nakoľko tieto spolu súvisia. 

7. Na záver sa KR uzniesla, že bude podporovať spoločenské aktivity na koleji. Prvými dvoma 

pokusmi by mohli byť turnaj vo futbálku, ktorý bude mať na starosti Eva Vaculíková a ping-

pongový turnaj, ktorý bude organizovať Filip Bako. 

 

 

 

Tieto záležitosti boli dohodnuté na tretej schôdzi KR 16.2.2015 o 21:15 v Gameroome Koleje Otava 


